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Protokół 

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji (protokół nr 20/25), Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (protokół nr 18/25) oraz Komisji Sportu, Rekreacji, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich (protokół nr 14/25) odbytego w dniu 22 kwietnia 2025 r od godz. 15.00 do godz. 

18.05 w Pałacu Kawalera w Świerklańcu. 

 

Obecni według załączonej listy.  

 

Na wstępie posiedzenia Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji radny Tadeusz 

Ledwoń przywitał przybyłych członków poszczególnych Komisji oraz gości i otworzył posiedzenie.  

 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Omówienie: 

a) sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu w 2024 

r., 

b) sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2024, 

c) sprawozdania Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Programu współpracy Gminy 

Świerklaniec z organizacjami pozarządowymi, 

d) sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, 

e) Informacji Wójta Gminy Świerklaniec o gospodarce nieruchomościami Gminy w 2024 r., 

f) postępów prac nad realizacją opracowań planów zagospodarowania przestrzennego, 

g) przygotowania do sezonu letniego nad Zalewem Nakło – Chechło oraz w Parku w 

Świerklańcu. 

4. Wydanie opinii do projektów uchwal: 

a) nr 109 w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Świerklaniec w roku 2025, 

b) uchwały nr 112 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/310/21 Rady Gminy Świerklaniec z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia „Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Świerklaniec", 

c) nr 113  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2025-2038, 

d) nr 114  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2025 rok. 

5. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń. 

6. Wolne głosy. 

7. Zakończenie. 

 

Ad. 3. 

a) sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu 

w 2024 r., 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – omówiła sprawozdanie z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu.  Wskazała na zmiany w 

świadczeniach pielęgnacyjnych przyznawanych osobom opiekującym się osobami dorosłymi 

oraz dziećmi z niepełnosprawnością. Poinformowała o zwiększonym zainteresowaniu 

programem czyste powietrze w porównaniu do lat ubiegłych. Wskazała na zadanie z jakim 

będzie się mierzyć Ośrodek Pomocy Społecznej w bieżącym roku – zadanie dotyczy stworzenia 
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nowej strategii rozwiązywania problemów społecznych. Poinformowała, że kończy się program 

osłonowy dotyczący transportu osób niepełnosprawnych do ich ośrodków wsparcia. 

• Eugeniusz Wajs – zwrócił się z zapytaniem dotyczącym tabeli nr 1 sprawozdania, jaka jest 

przyczyna różnicy ilości rodzin oraz liczby osób w rodzinach objętych pomocą społeczną w 

latach 2022-2024. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła, że spadek ilości rodzin 

i osób objętych pomocą społeczną w 2023 dotyczy niskiego kryterium dochodowego natomiast 

wzrost w 2024 związany jest z przepisami dotyczącymi przemocy domowej oraz z 

rozpoczynaniem procedur niebieskiej karty. 

• Adam Francik – wyraził swoje zdanie dotyczące niejasnych zasad przyznawania pomocy w 

ramach programu asystenta osobistego osoby z niepełnosprawnością. Zwrócił się z zapytaniem 

kto decyduje o przyznawaniu takiej pomocy oraz jakie są kryteria kwalifikowania się do takiej 

pomocy. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – poinformowała, że jest to 

program, który cieszy się dużym zainteresowaniem. Dodała, że jest to program rządowy 

finansowany z Urzędu Wojewódzkiego. Wyjaśniła, że Ośrodek Pomocy Społecznej dostaje 

dotację tylko na część składanych przez niego wniosków. Omówiła wytyczne dotyczące 

warunków przyznawania asystenta.  

• Eugeniusz Wajs – zwrócił się z zapytaniem czy OPS ponawia prośbę do Urzędu Wojewódzkiego 

o dotację dla osób którym dotacji nie przyznano.  

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła, że nie ma możliwości 

negocjacji z Urzędem Wojewódzkim zwiększenia ilości otrzymanych dotacji. Dodała, że OPS dla 

osób które nie otrzymały pomocy asystenta szuka innych rozwiązań pomocy. 

• Adam Francik – wskazał na wypowiedź Pani Dyrektor, że jednym z kryteriów przyznawania 

świadczeń była kolejność zgłoszeń – wyjaśnił, że nie była to informacja powszechnie dostępna. 

Powtórzył swoje przekonanie o braku transparentności kryteriów i rekrutacji. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – odniosła się do konkretnego 

przypadku podanego przez radnego, wyjaśniła okoliczności składania wniosku oraz przebieg 

rekrutacji. Dodała również, że osoby które w przeszłości korzystały z programu dostały 

wiadomość drogą mailową o kolejnej możliwości składania wniosków. 

• Kazimierz Flakus – wyraził swoje zdanie dotyczące trudności opieki nad osobami 

niepełnosprawnymi oraz swoją świadomość trudności z ograniczonym dostępem do 

programów rządowych dla niepełnosprawnych. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) - w związku z dużym zapotrzebowaniem na 

tego typu pomoc dla osób niepełnosprawnych, zwrócił się z prośbą o szukanie przez OPS innych 

źródeł finansowania tego rodzaju pomocy. 

Następnie zwrócił się z zapytaniami dotyczącymi dowozu dzieci niepełnosprawnych do 

ośrodków edukacyjnych. Czy można oszacować koszty roczne obsługi tego programu, czy całość 

tego programu pokrywana jest ze środków OPS oraz czy w związku z dodatkowymi 

świadczeniami dla rodziców dzieci niepełnosprawnych czy istnieje możliwość weryfikacji z 

jakich innych programów pomocy korzystają. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – poinformowała, że roczne koszty 

programu osłonowego dotyczącego transportu osób niepełnosprawnych to 106 tyś zł. rocznie. 

Następnie wyjaśniła że transport ten nie dotyczy dzieci. Osoby, które są dowożone do ich 

ośrodków wsparcia to osoby dorosłe. 

Następnie dodała, że OSP zastanawia się, czy podczas rozpatrywania nowego programu 

osłonowego będzie brany pod uwagę fakt, że osoby te mogą starać się o świadczenie 

wspierające, wypłacane przez ZUS – kwota takiego świadczenia to 700 do 4000 zł.  
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• Justyna Kotalczyk – zwróciła się z zapytaniem dotyczącym kosztów transportu, czy w tym 

zakresie są zapytania ofertowe, czy jest możliwość obniżenia kosztów transportu. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła, że co roku w 

listopadzie odbywa się szacowanie kwot transportu oraz zadawane są zapytania ofertowe. 

Dodała, że środek transportu musi być dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych oraz 

dodatkowym wliczanym w transport kosztem jest obowiązkowa obecność opiekuna podczas 

transportu. 

• Tadeusz Ledwoń – wskazał na potrzebę stworzenia ośrodka pomocy dziennej na terenie Gminy 

w związku ze starzejącym się społeczeństwem. Następnie podziękował Pani Dyrektor za 

wykonywaną pracę. 

• Mirosław Bacik – zwrócił się zapytaniem, jaka jest ilość przewoźników oraz z jakich najdalej 

odsuniętych punktów gminy odbierane są osoby w celu transportu. 

• Katarzyna Shuheber (Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła, że OPS współpracuje 

tylko z jednym przewoźnikiem. Na chwilę obecną najdalej odsunięty punkt na terenie gminy to 

Strzybnica. Transport odbywa się do Ośrodków wsparcia na terenie Tarnowskich Gór. 

 

b) sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2024, 

• Ewelina Radecka (Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej) – zreferowała sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie za rok 2024. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) -   w związku z tendencją wzrostową 

przypadków uruchomienia procedur niebieskiej karty w czasie pandemii, zwrócił się 

zapytaniem czy na chwilę obecną tendencja jest w odwrocie. 

• Ewelina Radecka (Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła, że 2023 roku liczba 

wszczętych procedur niebieskiej karty to 48 natomiast w roku 2024 – 24 przypadki. 

• Adam Francik – zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, czym różni się przydzielenie karty z 

komisariatu policji od tej ze służby zdrowia. 

• Ewelina Radecka (Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej) – omówiła proces oraz etapy 

wszczęcia procedury niebieskiej karty oraz rodzaj dostępnych formularzy.  

c) sprawozdania Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Programu współpracy Gminy 

Świerklaniec z organizacjami pozarządowymi, 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – zreferowała 

sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Programu współpracy Gminy Świerklaniec 

z organizacjami pozarządowymi, 

• Justyna Kotalczyk – podziękowała kierownikowi referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i 

Rekreacji za współpracę z instytucjami pozarządowymi, stowarzyszeniami i klubami. 

d) sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii, 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – omówiła 

sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji w 2024 roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Wymieniła 

zorganizowane inicjatywy oraz współpracę z instytucjami w zakresie programu. Wskazała na 

dobrze funkcjonujący punkt konsultacyjno- informacyjny, mający siedzibę w Ośrodku Pomocy 

Społecznej, w ramach, którego mieszkańcy korzystają z porad prawnych oraz konsultacji 

psychoterapeutycznych. 



4 
 

e) Informacji Wójta Gminy Świerklaniec o gospodarce nieruchomościami Gminy w 

2024 r., 

• Ilona Gargas – omówiła Informacje Wójta Gminy Świerklaniec o gospodarce nieruchomościami 

Gminy w 2024 r. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) -  podziękował za przejrzystość opracowanego 

sprawozdania. 

f) postępów prac nad realizacją opracowań planów zagospodarowania 

przestrzennego, 

• Aleksandra Noga (Główny specjalista w Referacie Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – omówiła postępy prac nad realizacją opracowań 

planów zagospodarowania przestrzennego.  

• Kazimierz Flakus –  zwrócił uwagę, że uchwała z października 2021 r. dotycząca zmiany planu 

zagospodarowania w związku z budową oczyszczalni ścieków przy ul. Wiosennej nie została 

wdrożona – procedura nie została wszczęta. Zapytał, czy w nowym planie zagospodarowania 

Świerklańca uwzględniono miejsce na rozbudowę oczyszczalni. Jeśli tak, zaproponował 

uchylenie starej uchwały dla porządku prawnego. 

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) - poinformował, że procedura 

przetargowa dla inwestycji jeszcze się nie rozpoczęła i jest w przygotowaniu. 

• Aleksandra Noga (Główny specjalista w Referacie Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – wyjaśniła, że uchwały, których procedowanie nie 

zostało rozpoczęte, mogą zostać formalnie uchylone dla uporządkowania sytuacji prawnej. Na 

razie takich uchwał nie uchylano ze względu na przepisy przejściowe i niepewność co do 

dalszego postępowania. Porządkowanie tego typu może zostać przeprowadzone w 

odpowiednim momencie. 

• Kazimierz Flakus –  wskazał na zagrożenia związane z brakiem prawidłowych zapisów w planie 

dotyczącym rozbudowy oczyszczalni ścieków. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) – zwrócił się z zapytaniem dotyczącym 

powrócenia do wszczęcia procedury uchwalenia miejscowego planu dla południowo – 

zachodniej części Orzecha. Czy są plany na powrót zajęcia się tym obszarem. 

• Aleksandra Noga (Główny specjalista w Referacie Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – poinformowała, że procedura planu nie została 

zakończona z powodu protestów mieszkańców. Obecnie priorytetem jest opracowanie planu 

ogólnego, który zastąpi dotychczasowe studium, jako niezbędna podstawa do uchwalania 

planów miejscowych. Wskazała, że kierunek zapisany w planie ogólnym będzie zgodny z 

dotychczasowymi założeniami dotyczącymi zabudowy mieszkaniowej. 

• Tadeusz Ledwoń – zwrócił się z zapytaniem o korektę planu zagospodarowania dla sołectwa 

Nowe Chechło – czy warto kontynuować jego naprawę po wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego, skoro tworzony jest plan ogólny, oraz ile może potrwać zakończenie prac. 

• Aleksandra Noga (Główny specjalista w Referacie Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – odpowiedziała, że korekta planu miejscowego ma 

sens, ponieważ plan ogólny nie stanowi podstawy do wydawania pozwoleń na budowę – jest 

nią dopiero miejscowy plan zagospodarowania. Następnie dodała, że trudno jednak określić 

konkretny termin zakończenia procedury, ze względu na zmiany po stronie organu nadzorczego 

i trwającą weryfikację przez projektanta. 

• Kazimierz Flakus –  wyraził wątpliwości co do zasadności tworzenia planu ogólnego, 

zauważając, że decyzje o warunkach zabudowy nadal pozwalają na uzyskiwanie pozwoleń 

budowlanych i często są skuteczniejsze. Podkreślił znaczenie spójności pomiędzy planem 

ogólnym a miejscowym. 



5 
 

• Aleksandra Noga (Główny specjalista w Referacie Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – wskazała korzyści oraz potencjalne ryzyka 

związane z posiadaniem bądź brakiem przepisów dotyczących zagospodarowania terenu. 

g) przygotowania do sezonu letniego nad Zalewem Nakło – Chechło oraz w Parku w 

Świerklańcu. 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – zreferowała 

przygotowania do sezonu letniego nad Zalewem Nakło – Chechło oraz w Parku w Świerklańcu. 

Wyjaśniła, że trwają aktualnie prace rozpoczynające sezon letni. Rozstrzygnięty został przetarg 

na kwotę prawie 200.000 zł na odbiór i zagospodarowanie odpadów z terenów rekreacyjnych 

nad zalewem Nakło – Chechło. Przygotowane zostało rozpoznanie cenowe na toalety 

przenośne. Wykonano naprawę drogi dojazdowej do kajakowni. Dokonano próby ustawienia 

inkasentów nad zalewem od marca. Omówiła plany dotyczące płatności, inkasentów, miejsc 

parkingowych, zabezpieczenia kąpieliska. Podsumowała akcję sprzątania terenu wokół zalewu. 

• Adam Francik – wyraził swoje zdanie, żeby zakupić przynajmniej jeden kontener sanitarny, który 

służyłby turystom poza sezonem. W jego opinii jest to koszt jednorazowy, który pomoże obniżać 

koszty w sezonie i zapewni dostępność toalet poza sezonem.  Następnie zwrócił się z 

zapytaniem, ile kosztuje wynajęcie jednej toalety lub kontenera na cały sezon. 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

poinformowała, że przygotuje te informacje na najbliższą sesję Rady Gminy. Następnie 

poinformowała o planach dotyczących postawienia szlabanu automatycznego na polu 

namiotowym. Wyjaśniła, że w przypadku kontenera sanitarnego nie zostało jeszcze 

przeprowadzone rozpoznanie cenowe natomiast, w tym temacie są plany rozmów z Zakładem 

Wodociągów i Kanalizacji w sprawie sprawdzenia szamba na terenie zalewu. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – poinformował, że w roku 2024 na toalety zostało 

wydane 24.000 zł . Następnie wyjaśnił, że koszt toalety stałej to około 150.000 – 200.000 zł  

Wskazał na celowość opłat za wjazdy na teren zalewu Nakło – Chechło przez cały rok oraz 

dostępność całoroczną do toalet. Poinformował o chęci wprowadzenia jeden stałej, całorocznej 

toalety, natomiast jak dodał jakiekolwiek inwestycje muszą być poprzedzone wyceną i jej 

analizą. 

• Kazimierz Flakus –  wyraził swoje zdanie o braku możliwości inwestowania na terenie Zalewu 

w związku z tym, że teren nie jest własnością Gminy. Następnie poinformował o ograniczonych 

możliwościach działań na terenie Zalewu w związku z tym, iż nie ma możliwości zdobycia na 

ten teren pozwoleń na budowę. Następnie wyraził swoje obawy, że wiele obiektów na terenie 

zalewu nie posiada szamb. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – poinformował, że podejmowane działania 

określane jako inwestycje dotyczą utrzymania porządku poprzez usuwanie śmieci, obsługę czy 

ratowników. Następnie dodał, że działania realizowane na terenie Zalewu są zgodne z 

obowiązującymi przepisami oraz aktualną umową z Lasami Państwowymi. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) - zwrócił się z propozycją stopniowania ilości 

serwisów przed sezonem oraz w trakcie sezonu, żeby zapewnić ciągłą dostępność toalet bez 

znacznego zwiększania kosztów. 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – wyjaśniła, 

że w rozpoznaniu cenowym koszty musiały zostać rozbite na wynajem toalet oraz na ich serwis. 

Dodała, że częstotliwość serwisowania jest uzależniona od sezonu turystycznego następnie 

wyjaśniła, że w roku ubiegłym koszty serwisów zostały źle oszacowane w związku tym mimo, 

że w tym roku przeznaczono na serwis toalet niższą kwotę – jest ona wystarczająca do 

zapewnienia prawidłowego stanu czystości toalet. 
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• Justyna Kotalczyk – zwróciła się z zapytaniem o możliwość zapewnienia lepszego dostępu do 

linii brzegowej ma terenie Zalewu poprzez wyrównywanie terenu. 

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – wyjaśniła, 

że takie czynności są przeprowadzane. Dodała, że problem jest na bieżąco monitorowany i 

usuwany. 

• Łukasz Lesik – zwrócił się z prośbą aby poinformować jakie będą zyski związane z poborem 

opłat za parkingi za zbliżający się długi weekend majowy. 

• Zbigniew Jarka – zwrócił się z zapytaniem w związku z brakiem możliwości poszerzenia parkingu 

na terenie Parku. Czy jest przygotowywane dodatkowe miejsce postojowe na samochody w 

pobliżu Parku. Wyszedł z propozycją poddzierżawienia terenu parkingu przy sklepach 

znajdujących się przy wjeździe do parku na niedziele, bądź wykorzystania terenu przy kościele 

parkowym na soboty i niedziele jako dodatkowy punkt.  

• Anna Wesołowska (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

poinformowała, że na chwilę obecną nie jest przewidywany dodatkowy punkt parkingowy. 

Natomiast, jak dodała pojawiły się pomysły żeby porozmawiać z właścicielami parkingów 

pobliskich sklepów w celu podzielenia się zyskami za parkowanie samochodów gdy sklepy są 

nieczynne. Dodała, że w sprawie terenu parkingowego przy kościele parkowym temat zostanie 

przeanalizowany. 

• Justyna Kotalczyk - zauważyła, że osoby parkujące przy kościele w Parku to najczęściej nie 

uczestnicy mszy, lecz osoby odwiedzające Park. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – przyznał słuszność uwagi. Poinformował, że w 

związku z organizacją imprez plenerowych i uszczelnieniem wjazdów wzrosły wpływy z opłat za 

parkowanie. Zapowiedział dalsze działania w celu zwiększenia kontroli i poszukiwania nowych 

miejsc parkingowych. Dodał, że konserwator zabytków nie wyraził obecnie zgody na 

poszerzenie parkingu za bramą Parku, ze względu na historyczny układ parku w stylu 

angielskim. Zapowiedział jednak dalsze rozmowy w tej sprawie. 

• Zbigniew Jarka – podkreślił, że problem bezpłatnego parkowania przy kościele w Parku jest 

realny i wymaga systemowego rozwiązania, umożliwiającego skuteczne pobieranie opłat od 

odwiedzających Park. 

• Eugeniusz Wajs - uznał za niecelowe pobieranie opłat przy kościele w soboty, w tym w czasie 

uroczystości ślubnych oraz niedziele. Przypomniał, że w przeszłości podobna praktyka – właśnie 

przy tym kościele – doprowadziła do jego zamknięcia, ponieważ również osoby przychodzące 

na mszę musiały płacić za wjazd. Zasugerował utworzenie dodatkowego parkingu przy sklepie 

warzywnym w Świerklańcu. 

• Zbigniew Jarka – zaproponował rozwiązania umożliwiające dostosowanie terenu przy kościele 

do płatnego parkingu dla odwiedzających Park, z zachowaniem dostępu dla wiernych 

odwiedzających kościół. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) – zwrócił się z zapytaniem do Wójta, czy i kiedy 

będą przygotowane wjazdówki dla radnych na koronę Zalewu. Poruszył też temat rozmów z 

miastem Chorzów dotyczących przekazania fragmentu żeliwnej bramy parkowej do Gminy. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) –  odpowiedział, że kwestia wjazdówek powinna 

być wspólnie przedyskutowana przez radnych. Sam, mimo posiadania wjazdówki, korzysta z 

ogólnodostępnych parkingów, aby ograniczyć ruch. Poinformował również, że tego dnia 

podpisał z prezydentem Chorzowa umowę na nieodpłatne przekazanie części bramy parkowej. 

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) - dodał, że rozmowy z miejskim 

konserwatorem zabytków i wiceprezydent Chorzowa trwały od lutego. Brama obecnie znajduje 

się na terenie Muzeum Hutnictwa w Chorzowie. Po stronie Gminy Świerklaniec pozostaje 
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jedynie koszt transportu. Trwa identyfikacja pierwotnej lokalizacji bramy, która ma zostać 

ponownie ustawiona w miejscu dostępnym dla mieszkańców i turystów.  

• Kazimierz Flakus - wyraził swoje ubolewanie z powodu niewłaściwego przechowywania i 

niszczenia zabytkowej bramy. Podziękował władzom Gminy za zaangażowanie w działania 

zmierzające do jej odzyskania. Zadał pytanie dotyczące planów związanych z zapewnieniem 

bezpieczeństwa inkasentów pobierających opłaty za parkowanie, a także wyraził obawy 

dotyczące sytuacji, w której droga dojazdowa do Pałacu Kawalera bywała zastawiana 

samochodami, mimo wolnych miejsc parkingowych przy wjeździe do parku. 

• Tadeusz Ledwoń - również podziękował za odzyskanie zabytkowej bramy. Odniósł się krytycznie 

do planów pobierania opłat za parkowanie przy kościele parkowym, uznając, że potencjalne 

wpływy będą niewielkie i nie wpłyną znacząco na sytuację finansową Gminy. Zgłosił również 

potrzebę doświetlenia pola biwakowego przy Zalewie Nakło - Chechło – zaproponował 

ustawienie tam lampy. Zadał pytanie dotyczące planowanych atrakcji na terenie kąpieliska w 

nadchodzącym sezonie turystycznym. 

• Anna Wesołowska  (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

poinformowała, że w celu zapewnienia większego bezpieczeństwa zmieniono sposób 

rozmieszczenia inkasentów – w miejscach mniej bezpiecznych będą pracować zespoły 

dwuosobowe, w tym głównie mężczyźni. Na pole namiotowe delegowane będą osoby młodsze 

i kobiety ze względu na większą liczbę odwiedzających i lepsze warunki bezpieczeństwa. 

Odnosiła się także do potrzeby doświetlenia pola biwakowego – wytłumaczyła, że zaplanowano 

ustawienie tam lamp OZE oraz montaż kamery. Poinformowała, że nie są planowane 

dodatkowe atrakcje wodne w bieżącym sezonie, ale kąpielisko zostanie zabezpieczone w 

dotychczasowej lokalizacji. Rozważana jest organizacja wydarzeń plenerowych. 

• Tadeusz Ledwoń - zaproponował, by inkasenci będący członkami Ochotniczej Straży Pożarnej 

nosili mundury, co mogłoby zwiększyć ich autorytet i poczucie bezpieczeństwa. 

• Kazimierz Flakus - podziękował pracownikom urzędu za szybką reakcję i troskę o 

bezpieczeństwo młodych inkasentów. Dodał, że teren wokół kościoła parkowego jest 

własnością parafii, dlatego nie powinno się tam wprowadzać zmian w obecnym systemie 

parkowania. 

• Gerard Nickel - odniósł się do akcji sprzątania Zalewu, wyrażając nadzieję, że stanie się ona 

wydarzeniem cyklicznym. Podziękował za poczęstunek dla Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych 

oraz możliwość przeprowadzenia ćwiczeń na zbiorniku. Zasugerował rozszerzenie akcji na 

poziom powiatowy w kolejnych latach. 

• Eugeniusz Wajs - zapytał o możliwość zabudowy tralek przy wodzie jeszcze w tym roku. 

• Adrian Blondzik (Zastępca Wójta Gminy Świerklaniec) - poinformował, że projekt zabudowy 

tralek kosztował 13 000 zł. Aktualnie Gmina dysponuje 37 tralkami, a do pełnej zabudowy 

potrzebnych jest 40. Trwają poszukiwania brakujących elementów, które mogą znajdować się 

w wodzie. Prowadzone są rozmowy z nurkami, by sprawdzili okolice masztu. Zabudowa tylko 

37 tralek byłaby nieestetyczna, dlatego w razie nieodnalezienia brakujących trzech, konieczne 

będzie ich odtworzenie. Koszt całkowity realizacji inwestycji szacowany jest na około 130 000 

zł. Gmina będzie poszukiwać źródeł dofinansowania. 

• Eugeniusz Wajs - wyraził wątpliwość co do liczby tralek, twierdząc, że podczas wcześniejszej 

kadencji naliczono ich 42. 

 

Ad. 4. 

a) nr 109 w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Świerklaniec w roku 2025, 
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• Anna Wesołowska  (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

poinformowała, że projekt uchwały został poddany szerokim konsultacjom zarówno z 

organizacjami pozarządowymi jak i mieszkańcami Gminy.  Dodała, że w toku przeprowadzonych 

konsultacji nie wpłynęły uwagi dotyczące projektu uchwały. Projekt został zaopiniowany przez 

Główny Inspektorat Ochrony Środowiska, Państwowe Gospodarstwo Wodne, Nadleśnictwo 

Świerklaniec oraz Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Opinie są pozytywne. 

• Łukasz Lesik - zwrócił się z prośbą o uzupełnienie treści uchwały o informację dotyczącą 

programu, z którego korzystano przy określaniu współrzędnych geodezyjnych. 

• Anna Wesołowska  (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

poinformowała jakiego rodzaju programu użyto oraz dodała, że współrzędne, którymi się 

posługiwano, zostały naniesione na fotomapę pochodzącą z gminnego zasobu mapowego.  

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) -  odniósł się do planowanego terminu 

uruchomienia kąpieliska – od 27 czerwca. Wyraził wątpliwość, czy tak późny termin nie rodzi 

odpowiedzialności prawnej po stronie władz gminy w przypadku ewentualnego wypadku (np. 

utonięcia), który miałby miejsce przed lub po wskazanym terminie funkcjonowania kąpieliska. 

• Anna Wesołowska  (Kierownik Referatu ds. Promocji, Sportu, Turystyki i Rekreacji) – 

odpowiedziała, że wydłużenie okresu funkcjonowania kąpieliska wiąże się z dodatkowymi 

kosztami – przedstawiła kwoty, jakie należy ponieść na rzecz WOPR oraz organizacji całego 

kąpieliska. Potwierdziła, że w porównaniu do roku ubiegłego koszty znacznie wzrosły. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) –  poinformował, że trwają negocjacje dotyczące 

kosztów, a także rozważane są alternatywne formy zabezpieczenia kąpieliska – m.in. poprzez 

zaangażowanie jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Wysłano zapytania do OSP w całym 

powiecie i otrzymano już odpowiedzi, że niektóre jednostki dysponują łodziami motorowymi. 

Rozważana jest możliwość, by strażacy odbywali ćwiczenia na terenie Zalewu Nakło - Chechło 

– obecność sprzętu może wpłynąć prewencyjnie na zachowania kąpiących się i zwiększyć 

bezpieczeństwo. Wójt zaznaczył również, że Gmina stara się uświadamiać inne gminy i powiat, 

że działania podejmowane na rzecz bezpieczeństwa obejmują również ich mieszkańców. W 

przyszłości planowane jest utworzenie dwóch lub trzech kąpielisk, jednak obecnie Gminy nie 

stać na ich organizację ani na wydłużenie sezonu kąpielowego. 

 

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały nr 109 w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Świerklaniec w roku 2025 - Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 
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NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały nr 109 w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Świerklaniec w roku 2025 - Komisja Sportu, Rekreacji, Turystyki i Spraw 

Obywatelskich 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (5) 

Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, 

Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

 

b) uchwały nr 112 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/310/21 Rady Gminy Świerklaniec z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia „Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Świerklaniec", 

Marta Loska (Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej) – omówiła zapisy projektu uchwały. 

Wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany w związku z wielokrotnym podnoszeniem płacy 

minimalnej.  

 

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały uchwały nr 112 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/310/21 Rady 

Gminy Świerklaniec z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia „Zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Świerklaniec" - Komisja Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

c) nr 113  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2025-2038, 

• Ewa Bączkowska (Skarbnik Gminy) - zwróciła się z prośbą o wprowadzenie autopoprawek do 

projektu uchwały nr 113 oraz projektu uchwały nr 114. Wyjaśniła, że autopoprawka dotyczy 

środków w wysokości 10.000,00 zł., zmniejszających  dochody i wydatki bieżące związane z 

dofinansowaniem z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Katowicach dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Świerklańcu. Środki te wpłyną 

bezpośrednio do jednostki co oznacza, że zostaną wprowadzone poza budżetem.  

Następnie omówiła zapisy projektu uchwały nr 113  w sprawie wprowadzenia zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038 oraz projektu 

uchwały nr 114  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2025 rok. 

• Michał Nolewajka (Przewodniczący Rady Gminy) -  podziękował Pani Skarbnik za szybkie 

wdrożenie zmian wynikających z uchwał zebrania wiejskiego w Orzechu, zwłaszcza 

wprowadzenia ich do budżetu. Wyraził także wdzięczność za wsparcie Ochotniczych Straży 

Pożarnych – połowa środków na zakup sprzętu dla OSP pochodzi z budżetu Gminy. Podziękował 

władzom za decyzje wspierające lokalnych strażaków. 

Następnie zadał pytanie dotyczące działu 600, prosząc o wyjaśnienie przeznaczenia środków 

zapisanych na bieżące utrzymanie centrum przesiadkowego. 

• Ewa Bączkowska (Skarbnik Gminy) -  wyjaśniła, że środki te zostały przeznaczone na opłacenie 

składki członkowskiej do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii (GZM). Obecnie środki te 

zostały odpowiednio uzupełnione w budżecie.  

• Tomasz Kania - zadał pytanie dotyczące programu ELENA – chciał uzyskać informację, na które 

budynki zostały przeznaczone środki w ramach tego programu. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) –  poinformował, że finansowanie obejmowało 

budynek przy ul. Głównej 7, jednak w celu potwierdzenia szczegółów zapowiedział konsultację 

z pracownikami merytorycznymi. 

 

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały nr 113 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2025-2038 z autopoprawkami. - Komisja Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

d) nr 114  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały nr 114 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy na 2025 rok z autopoprawkami - Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 5. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 6/24 z dnia 27.08.2024 r. - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Adam Francik, Michał Gołąbek, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz 

Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Eugeniusz Wajs 
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NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 8/24 z dnia 23.09.2024 r. - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Adam Francik, Michał Gołąbek, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz 

Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Eugeniusz Wajs 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 04.09.2024 r. - Komisja Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 04.09.2024 r. - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Adam Francik, Michał Gołąbek, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz 

Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Eugeniusz Wajs 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 04.09.2024 r. - Komisja Sportu, Rekreacji, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, 

Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 25.09.2024 r. - Komisja Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 25.09.2024 r. - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Adam Francik, Michał Gołąbek, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz 

Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Eugeniusz Wajs 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 25.09.2024 r. - Komisja Sportu, Rekreacji, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, 

Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 14/24 z dnia 30.12.2024 r. - Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 24.02.2025 r. - Komisja Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 24.02.2025 r. - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Kazimierz Flakus, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Adam Francik, Michał Gołąbek, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz 

Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Eugeniusz Wajs 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia w dniu 24.02.2025 r. - Komisja Sportu, Rekreacji, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Francik, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (10) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Tomasz Kania, Justyna Kotalczyk, Tadeusz Ledwoń, 

Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu Nr 18/25 z dnia 11.03.2025 r. - Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard 

Nickel, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Wojciech Bacik, Kazimierz Flakus, Michał Gołąbek, Łukasz Janas, Justyna Kotalczyk, Gerard Nowak 

 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 6. 

• Grzegorz Zadęcki (Wójt Gminy Świerklaniec) – uzupełniając wcześniej udzieloną odpowiedź, 

poinformował, że w ramach programu ELENA objęte zostały dwa budynki: ul. Główna 7 – 

termomodernizacja z wymianą dachu, ul. Główna 52 (GOK) – termomodernizacja bez wymiany 

dachu, ze względu na specyfikę substancji mieszkaniowej na wyższych kondygnacjach. Łączny 

montaż finansowy przedsięwzięcia wyniósł: 110 000 zł – środki z Górnośląsko-Zagłębiowskiej 

Metropolii, 152 000 zł – środki z programu ELENA, 23 000 zł – środki własne gminy. 

Następnie, odnosząc się także do kwestii wjazdówek na koronę Zalewu, poinformował, że 

zostaną przygotowane imienne wjazdówki dla wszystkich radnych. Podkreślił, że jego 

wcześniejsza sugestia, aby zrezygnować z wjazdówek, wynikała wyłącznie z troski o 

ograniczenie ruchu samochodowego. Wyraził również zaufanie do radnych, że w sytuacji 

dużego natężenia ruchu zdecydują się na pozostawienie samochodu na parkingu i dojście 

pieszo. 

Ad. 7. 

Wobec braku zgłoszeń i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i 

Inwestycji radny Tadeusz Ledwoń zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: J. Hajda  Przewodniczący Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Inwestycji 

 

Tadeusz Ledwoń 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i 

Spraw Społecznych 

Łukasz Janas 

 

Przewodniczący Komisji Sportu, Rekreacji, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich 

Zbigniew Jarka 

 

 


